
餐饮礼券价值 MOP50 元（满减优惠）条款及细则： 

Terms & conditions of MOP50 Food & Beverage Voucher (Discount): 

 

• 优惠券使用日子及时间：2023 年 6 月 1 日至 2023 年 12 月 31 日，中午 12 时至营业结束（按各餐厅之实际

营业时间而定）。This coupon is valid from June 1 to December 31, 2023, daily from 12pm until the 

closing time of the respective designated restaurants (varies from restaurant to restaurant) 

 

• 单次消费满澳门币 250 元或以上方可使用此券。 This coupon can only be used with a minimum 

spending of MOP250 at any of the designated restaurants. 

 

• 每张账单仅限使用优惠券乙张。 Only one coupon can be used for each transaction. 

 

• 此券只适用于「澳門百老匯™」「百老汇美食街」之指定餐厅堂食使用。指定餐厅包括：巴山酸辣粉、福龙葡

国群、度小月、及 「汇食坊」(李家菜、梓记牛什、新馬路成記粥品) 。 This coupon is valid for dine-in 

only at these restaurants at Broadway Macau™, Ba Shan Spicy Noodles, Dragon Portuguese Cuisine, 

Du Hsiao Yueh and Wui Sik Fong (Lei Ka Choi, Chi Kei Ngao Chap, San Ma Lo Seng Kei Congee)  

 

• 此券不可与其他优惠同时使用。不可兑换现金，不可作部分兑换及不可转让。 This coupon cannot be used 

in conjunction with any other promotional offer or discount, cannot be exchanged for cash or for 

partial redemption and is not transferable.  

 

• 请于有效期内使用此券，并于结账前出示正本并将此券交给指定餐厅员工，未使用或谊期之优惠券均不获补发

成退款。 This coupon must be used within the validity period. Original copy must be presented and 

submitted to the restaurant staff before payment of the bill. Unused or expired coupons will not be 

reissued or refunded.  

 

• 澳门百老汇酒店有限公司（以下称「本公司」）不会接受、补发或重新发放任何经损坏、损毀、被盗或被更改

之优惠券。  Broadway Macau Hotel Company Limited ("Broadway*) will not accept, replace or re-

issue this voucher if it is defaced, torn, damaged, stolen or altered.  

 

• 在法律许可的范围内，本公司保留修订任何条款或随时终止推广活动之所有权利，井不作另行通知。倘有任何

意见或争论，则以本公司之决策为最终决定。 In so far as permitted by the applicable laws, Broadway 

reserves the right to amend any terms and conditions stated herein and may withdraw or 

discontinue this promotion at any time without prior notice. All matters and disputes will be subject 

to the final decision of Broadway.  

 

• 银河娱乐集团之员工不可使用此优惠。 Employees of Galaxy Entertainment Group are NOT eligible to 

enjoy this offer.  

 

 

 



隆泰健康礼遇条款及细则： 

Terms & Condition of the privileges of H&B Health Balance: 

 

• 使用日子及时间：2023 年 6 月 1 日至 2023 年 12 月 31 日，上午 10 时至晚上 10 时，营业时间会根据营业

情况随时更改而不作事先通知。Validity: from 10:00 – 22:00, operation hours may change without prior 

notice 

 

• 每张登机证只限换领相关礼遇一次。每位顾客於一日内只可换领礼品乙份。Each valid boarding pass is 

eligible for one-time redemption. One passenger can only redeem one complimentary gift & one 

time of shopping discount per day. 

 

• 换领礼遇时，须於商户出示已盖章的长荣航空登机证，让服务员进行登记。Passengers must present the 

original stamped EVA AIR boarding pass at the shop upon redemption. 

 

• 礼遇包括购买指定产品满澳门币 2,000 元即减澳门币 200 元，以及可换领隆泰健康精选产品乙份（价值澳门

币 80 元），送完即止。Privileges including MOP200 shopping discount (to be enjoyed with a 

minimum spending of MOP2,000 upon purchase of designated product, and a complimentary gift 

value at MOP80. First come, first served basis, while stocks last.  

 

• 礼遇只适用於澳门隆泰银河药房。不能兑换现金，不设找零。不能与店内其他活动同时使用。 Related 

privilege can only be redeemed at H&B Health Balance in Galaxy Macau™. Cannot be exchanged for 

cash and cannot be used in conjunction with other offers. 

 

• 新银河娱乐 2006 有限公司并非所惠顾产品/服务/优惠之供应商，故此将不会就有关产品/ 服务/优惠承担任何

责任。New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited (“Galaxy”) is neither vendor nor service 

provider, thus Galaxy is not responsible for the products or services provided by the participating 

outlet. 

 

• 如有任何争议，澳门隆泰银河药房保留最终解释权。 H&B Heath Balance reserves the right final 

decision. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



澳门英记饼家礼遇条款及细则： 

Terms and Conditions of Pastelaria Yeng Kee Privilege 

• 使用日子及时间：2023 年 6 月 1 日至 2023 年 12 月 31 日，早上 11 时 30 分至晚上 8 时（营业时间会根据

营业情况随时更改而不作事先通知）Validity: from now until Jan 6, 2024, 11:30 – 20:00 (Operation 

hours may change without prior notice) 

 

• 每张登机证只限换领相关礼遇一次。只适用於「澳門百老匯™」门店。Each valid boarding pass is eligible 

for one-time redemption and can only be redeemed at Pastelaria Yeng Kee in Broadway Macau™. 

 

• 换领礼遇时，须於商户出示已盖章的长荣航空登机证，让服务员进行登记。To redeem the privilege, 

passengers must present the original stamped EVA AIR boarding pass at the participating outlet. 

 

• 购买任何产品，每单即送「迷你瑶柱杏仁饼」一盒。赠品数量有限，换完即止。商户保留更改同等价值赠品之

权利。Get one complimentary box of “Mini Almond Cookies with Dried Scallop” per transaction 

upon any purchase. Redemption of complimentary gifts is based on a first come, first served basis, 

while stocks last. Participating outlet reserves the right to replace complimentary gifts with other 

items of equivalent value. 

 

• 澳门英记饼家有权随时调整优惠，并不作另行通知。Participating outlet reserves the right to adjust the 

privileges without any prior notice. 

 

• 礼遇并无现金价值，不可重换及不能兑换现金丶其他商品或折扣，并受有关条款及细则约束。Related 

privilege cannot be exchanged for cash and cannot be used in conjunction with other offers. Terms 

and conditions apply. 

 

• 澳门百老汇酒店有限公司并非所惠顾产品/服务/优惠之供应商，故此将不会就有关产品/服务/优惠承担任何责

任。Broadway Macau Hotel Company Limited (“Broadway”) is neither vendor nor service provider, 

thus Broadway is not responsible for the products or services provided by the participating outlet. 

 

• 如商户停止营业，商户所提供之礼遇会即时终止。If the participating outlet ceases operation, the 

related privilege or offer will be void. 

 

• 如有任何争议，澳门英记饼家保留对此礼遇之最终决定权。Pastelaria Yeng Kee reserves the right of final 

decision. 


